
Verslag van de algemene ledenvergadering, 7 september 2011 
 
Aanwezig bestuur: Raoul Molenkamp (technische commissie), Margareth Pennings 

(scheidsrechtercoördinator), Henk Heeneman (waarnemend voorzitter en 
wedstrijdcoördinator), Harry van Dijk (penningmeester) en Marjon van Es 
(secretaris). 

 
Aanwezig leden: Connie, Wietske, Calja, Wim, Cees, Jan, Onno, Wilco, Angelique, Marleen, 

Hans, Henri, Niels, Matthijs, Marloes, Marc, Eric, Frank, Jacqueline, Frans, 
Bryan, Linda, Rob, Sybren, Barbara. (25) 

 
Afmeldingen: Evelien, Johan, Rosalie, Eko, Arjen, Wendy, Brigitte (7) 
 
 
 
1. Opening  
 
Henk Heeneman opent de vergadering om 19.10 uur en heet iedereen van harte welkom. 
 
2. Mededelingen 
 
• Het bestuur wordt kort voorgesteld. 
• Er wordt gemeld dat een aantal leden niet aanwezig zijn, omdat de jeugdtrainingen zoveel 

mogelijk door gaan en zij daar training geven. 
• Er is een nieuwe website gemaakt. Aan de lay-out wordt nog verder gewerkt. Er wordt ook 

nog gekeken naar de mogelijkheden voor twitter en facebook.  
 

3. Verslag algemene ledenvergadering van 22 september 2010 
 
Verslag wordt vastgesteld.  
 
4. Jaarverslagen 2010-2011 
 
A. Secretariaat 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: - 
 
B. Ledenadministratie 
Tekstueel: geen opmerkingen. 
N.a.v.: - 
 
C. Scheidsrechterscoördinaat 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: Arjen en Nico worden bedankt voor de scheidsrechterworkshop die ze jaarlijks geven. 
Hieruit zijn afgelopen jaar 3 nieuwe scheidsrechters gekomen. Matthijs en Niels worden 
gefeliciteerd en krijgen hun diploma met een bos bloemen. Rick heeft ook zijn diploma gekregen. 
Jan wordt bedankt voor de vele uitwedstrijden die hij fluit. 
  
D. Wedstrijdsecretariaat 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: -  
 



 
E. Technische Commissie 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v: Er zijn op dit moment nog 2 teams die nog krap in bezetting zitten. Hier wordt een 
oplossing voor gezocht in overleg met de teams. 
 
F. Jeugd 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: Sinds dit seizoen trainen er meerdere jeugdteams, ook vanuit ’s-Gravenzande, in de 
Wielepet. Dit vooral om de zaalindeling zo gunstig mogelijk te benutten. 
 
G. Evenementencommissie 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: - 
 
H. Penningmeester 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: - 
 
5. Decharge bestuur 
 
Verklaring kascommissie: bij deze verklaren wij de kas van volleybal vereniging Monza over het 
seizoen 2010-2011 gecontroleerd en goed bevonden. (P. Bruggeling en F. v.d. Laan) 
  
6. Verkiezing bestuursleden 
 
Er hebben zich geen kandidaten gemeld die zich verkiesbaar willen stellen voor het bestuur in de 
functie van voorzitter of scheidsrechtercoördinator. 
Voor het komende jaar zal Henk Heeneman de functie van waarnemend voorzitter op zich 
nemen naast zijn functie als wedstrijdsecretaris.  
 
7. Begroting seizoen 2011-2012 en vaststelling contributie 
 
Toelichting op de begroting: 

- Elk jaar krijgen we een subsidie van de gemeente. Door bezuinigingen zal deze 
subsidie mogelijk verdwijnen. Dat betekent dat er veel minder inkomsten zijn voor de 
vereniging.  

- Elk jaar teren we in op het eigen vermogen. Dit zag het bestuur nog niet als een 
probleem, omdat het eigen vermogen vrij hoog was. Maar daar komt een einde aan. 

- Volgend jaar zal de contributie mogelijk flink omhoog gaan, vooral wanneer de 
subsidie verdwijnt.  

De begroting wordt vastgesteld. 
 
� Frans: Is het een idee om elk jaar de contributie met een bepaald percentage te verhogen? � 

Het bestuur zal hier over nadenken.  
 

� Wim: Het zou niet netjes zijn om dit seizoen de contributie al te verhogen, aangezien er geen 
waarschuwing is geweest.  

 
Het komende jaar wordt er geen contributie verhoging doorgevoerd. Maar volgend jaar kan er 
een flinke contributieverhoging inzitten. 
 
 
 

 



8. Invulling van de commissies 
 
Voor de kascommissie meldt Jan Rooney zich aan. Hij gaat dit volgend jaar met Frans v.d. Laan 
doen. 
Voor de evenementencommissie wordt er ook nog versterking gezocht. Hier zijn nog geen 
aanmeldingen voor. 
 
9. Rondvraag 
 
� Jan: Dit is het laatste jaar dat ik uitwedstrijden voor de vereniging ga fluiten.  
 
10. Sluiting 
 
Henk Heeneman bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en wenst iedereen een sportief 
seizoen toe. 
De vergadering wordt om 19.35 uur gesloten. 


